

為提高透明度及根據一貫安排，學校須把經校董會／法團校董會／學校管理委員會審批的「全方位學習及姊妹學校津貼」運用計劃上載至學校網頁。本校會遵照教育局所發出通告、指引及其他文件的有關規定運用此津貼；並明白如有不恰當使用津貼的情況，學校須以其他合適資源填補有關開支。

編號	活動名稱及簡介	擬舉行日期	活動目標	對象及預計參與人數 (按每類對象填寫， 如沒有該類人員參與，請填上「0」)				預算開支 (\$)	內地姊妹學校名稱 (如涉及姊妹學校 交流活動)	活動類別 ^A		評估方法 ^A	
				學生 (請註明 年級及人數)	教師	管理層	其他 (請註明 對象及人數)			(於下拉清單選擇適用 選項，可選多於一項)	(如選擇「A9 其他」， 請於此欄註明詳情)	(於下拉清單選擇適用 選項，可選多於一項)	(如選擇「B7 其他」， 請於此欄註明詳情)
1.1	本地活動 (包括視像交流)												
1	Field camp for F5 Geography students	Apr 2026	Fieldwork is a mandatory component for both DSE and IB Geography curriculums	20	2	0	0	\$33,400.00	N/A	A2 智能發展		B2 校內會議及討論 B5 觀察 B6 書面報告及記錄	
2	Ad hoc programmes and/or invited speakers/specialist for enrichment of our students (e.g. Public Speaking, Drama and Debating) includes programmes for School Debating Teams	2 nd term	Provision of specialised workshops in F1 for Public Speaking, F2 for Drama and F3 for Debating	120	6	0	0	\$26,000.00	N/A	A2 智能發展		B3 校內專業分享 B5 觀察	
3	F1 History Outing	2 nd term	Hiring tour guides from an external service provider for the F1 outing to Ping Shan to fulfil the staff-student ratio for field trips required by EDB, as well as the delivery of relevant content to facilitate students' learning of local history and understanding of the importance of Chinese culture in Hong Kong	240	14	0	7	\$38,000.00	N/A	A1 價值觀教育		B2 校內會議及討論 B5 觀察	
4	F3 Place-based Education Programme	Nov 2025	Enhance students' knowledge of Chinese Cultural and History	240	22	0	0	\$260,000.00	N/A	A2 智能發展		B5 觀察 B6 書面報告及記錄	
5	STEM workshops, STEAM module and related competition	Whole Year	To develop students' problem solving, computational thinking and programming skills through participating in STEM activities.	80	5	0	0	\$500,000.00	N/A	A2 智能發展 A7 數字數育、人工智能、STEAM教育		B2 校內會議及討論 B5 觀察 B6 書面報告及記錄	
6	In-house Leadership Programme for Junior / Senior Students	2 nd term	Promote students' potential in leaderships	65	4	0	10	\$57,000.00	N/A	A1 價值觀教育 A2 智能發展		B3 校內專業分享 B5 觀察	
7	Sports coaching fee, venue charges and competition entry fees (partial subsidy)	Whole Year	Develop and enhance students' talent through attending the competitions	Whole school	3	0	20	\$300,000.00	N/A	A4 體藝發展		B2 校內會議及討論 B5 觀察	
8	(Local) F1 Outdoor Education Programme	Nov 2025	Explore the attributes of the students' profile through direct experience	240	23	0	0	\$530,000.00	N/A	A2 智能發展		B2 校內會議及討論 B5 觀察	
(如空間不足，請於上方插入新行。)													
第1.1項預算總開支								\$1,744,400.00					
1.2	境外活動												
1	國內姐妹學校交流團	27/3-2/4 2026	了解國情、兩地師生交流、增進歷史文化知識。	40	4	0	0	\$165,000.00	北京清華大學附屬中學、北京市第四中學、天津南開中學、上海中學、上海復旦大學附屬中學	A6 愛國主義教育		B1 問卷調查 B3 校內專業分享 B6 書面報告及記錄	
2	2-week English Enrichment Programme to UK (partial subsidy)	Jul - Aug 2026	To provide students with opportunities to use English in authentic situations.	21	2	0	0	\$50,000.00	N/A	A2 智能發展		B3 校內專業分享 B4 面談、訪問 B6 書面報告及記錄	
3	Chinese Cultural & History Programme (partial subsidy)	Nov 2025	Enhance students' knowledge of Chinese Cultural and History	245	31	0	0	\$1,000,000.00	N/A	A6 愛國主義教育		B1 問卷調查 B2 校內會議及討論 B6 書面報告及記錄	
4	Rites of Passage - 24 days outdoor education programme in Australia (partial subsidy)	Jul - Aug 2026	Engages students in a variety of physical and intellectual activities with a view to developing their personal and social skills, moral values and attitudes	220	13	0	0	\$1,100,000.00	N/A	A2 智能發展		B2 校內會議及討論 B3 校內專業分享 B5 觀察	
(如空間不足，請於上方插入新行。)													
第1.2項預算總開支								\$2,315,000.00					
預算總開支 (第1.1項及第1.2項之總和)								\$4,059,400.00					

全方位學習負責教師姓名：	Mr. Lee Lit Hong	職位：	Asst. Vice Principal
姊妹學校計劃負責教師姓名：	林志剛老師	職位：	國內姊妹學校交流團統籌